

美国驻广州总领事馆

V92 签证体检说明

鉴于你已准备好申请签证所需要的各种证件，你应该就体检作出安排。你的家庭中准备现在申请签证的所有成员，包括儿童，不论其年龄大小，均应进行体检。

你可到下列的指定医院接受体检。我们不接受非指定医院的体检报告。你必须在本馆安排你签证问话的日期前去医院体检。每一接受体检者需携带护照及四张相片。

你必须在问话时持有体检结果。我们极力建议你在约见日期前至少四天内到指定的医院体检，因为有些体检项目至少需要 3 天时间。

福建省立医院	地址：福州市东街 134 号 体检费用：成人 1200 元人民币	电话：(0591) 8755 7768-8065（需预约） 儿童 800 元人民币
广东国际旅行卫生保健中心	地址：广州市沙面北街 33 号 体检费用：成人 800 元人民币	电话：(020) 8121 9500 / 8121 9513 儿童 500 元人民币
广州和睦家诊所	地址：广州市越秀区广州大道中 301 号人保大厦首层 体检费用：成人 800 元人民币	电话：(020) 8710-6000 儿童 600 元人民币

Consulate General of the United States of America **Medical Examination Instruction**

Now that you have obtained the various documents required in connection with your immigrant visa application, you should make arrangements for your medical examination. All members of your family who intend to apply for their immigrant visas at this time must have a medical examination. This includes all children, regardless of age.

You should arrange to undergo your medical examination at the hospital indicated below. Medical examinations conducted at other hospitals will not be accepted. You must go to the hospital to have your examination earlier than your visa interview appointment date. Each person who is examined must bring passport and four photographs of himself to give to the examining physician.

You must have a medical clearance at the time of the interview, we strongly suggest you go to the hospital at least 4 days before the appointment date, as some test can take up to 3 days.

Fujian Provincial Hospital	# 134 Dongjie, Fuzhou, Fujian Price : RMB 1200 for adult, RMB 800 for child	Tel: (0591) 8755 7768-8065 (for appointment)
Health Care Center of Guangdong International Travel	# 33 Shamian North Street, Shamian Island, Guangzhou Price : RMB 800 for adult, RMB 500 for child	Tel: (020) 8121 9500, 8121 9513
Guangzhou United Family Clinic	South Tower, PICC Building, 301 Guangzhou Avenue Middle, Guangzhou 510600 Price : RMB 800 for adult, RMB 600 for child	Tel: (020) 8710-6000